
 

   

 

MØTEREFERAT 

STYREMØTE,  10. april 2015 kl. 17-1830  
STAD: Vika velferdssenter, Hol 
Tilstades: Margarethe L’orange, Maria Søndrål, Britt-Mari Sletto, Grethe L. 
Rudningen og Eva Almhjell 
Forfall: Sønnev Skrede  
Referat:  Grethe Larsgard Rudningen (14.4.15) 

 

Sak Tema Ansvar/Oppfølging 

1 Gjennomgang av dagsorden for årsmøtet Eva Almhjell 

Dagsorden godkjent 

2 Økonomistatus  

Rekneskap 21.6.-31.12.2014 

Budsjett 2015 

 

Britt-Mari Sletto 

Britt-Mari Sletto 

Viser til årsmøtesakene 

3 Info-tavle – utkast ferdig.   

Tilleggssøknad frå Hol historielag blir ikkje sendt.  

OSS sende difor eigen søknad til Hol kommune. 

Søknadsfrist: 15.3.2015.  Tavla er tenkt plassert i 

Sletto-svingen.  Vegen til Holsåsen skal utbetrast. 

OSS tenkjer seg tavla  sett opp når vegen er ferdig. 

Margarethe L’orange 

Britt-Mari sende søknad. 

Ikkje motteke svar frå Hol kommune. 

Styret ga si tilslutning til denne 

framdriftsplanen. 

4 Per Gjetar i Den Kulturelle Skolesekken i Hol – 

pedagogisk opplegg ferdig.  Opplegget har 

overføringsverdi til andre skular/kommuner. 

Maria Søndrål orienterte om framdrifta med 

implementeringa av opplegget ved skulane 

i Hol. Eva Almhjell marknadsfører 

opplegget i  andre Hallingdalskommuner 

og Valdres. 

5 Årsmelding med rekneskap ferdig og klar til 

omdeling i årsmøtet. 

Signert OSS årsmelding 2015 godkjent av 

styret. 

6 Gjennomgang av Årshefte 2015 

BI-trykkeriet  har oppdraget – Britt-Mari er 

kontaktperson. 

Eva Almhjell  sørga for innhaldet i heftet. 

Ho og Britt-Mari Sletto las korrektur. B-M S 

ordna med det trykk-tekniske . 

Styret er svært nøgd med årsheftet. 

7 Årsplan 2015 m/kontingentgiro for medlemspengar 

og sal av Anne-boka 

Eva Almhjell orienterte. 

Giroen er publisert  på OSS-nettsida.  

8 Eventuelt 

- OSS-tilbod om gratis JØS-foredrag til Gol vgs er 

akseptert. 

   Foredraget blir 15. september kl. 12 på Gol vgs.  

- samarbeid mellom Per Sivle-laget og OSS 

- Tilleggsinfo. om Anne S frå informant på Geilo. 

- ref. frå diverse møter sidan sist (sjå nettsida). 

- boksal Anne-boka , PG og CD – status pr. dd. 

 

- anna 

 

Eva Almhjell ordna med avtale – detaljar 

blir avtala seinare.  

Eva Almhjell orienterte (sjå protokoll frå 

årsmøtet. 

Maria Søndrål har intervjua og laga notat.  

Alle – mange foredrag denne våren. 

Status pr. dd ved Britt-Mari Sletto. OSS 

seld ca. 60 bøker. 

Grethe LR har sagt seg villig til å vera 

nestleiar når styret skal konstituere seg 

 


